录

战略研究

- (4)我国远洋渔船应对《开普敦协定》的策略研究 姚 杰,任玉清,王庸凯,等
- (10)海洋渔业与海洋文化协调发展研究

孙吉亭

- (17) "十三五" 水产技术推广资源养护服务发展对策罗 刚,黄太寿,王云中,等
- (25)"十三五"广西水产养殖业发展战略研究

李坚明

政策研究

(32)论传统渔民用海权行政补偿的范围

董加伟

(37)社区支持渔业的初步研究

李 梁

(42)我国玻璃钢渔船产业技术发展路径浅析

郑建丽 高 超

(48)小型渔业的特征指标及内涵研究

苏 萌

(54)上海河蟹种源产业 SWOT 分析与对策

刘华楠,张佳新,王成辉,等

技术经济

(61)海洋产业集聚的影响因素

纪玉俊,刘金梦

(69)基于 VAR 模型的山东省渔业转型升级影响因素研究

孙蕾蕾,于潇

(77)水产养殖综合效益评价指标体系研究 蒋涛,田传远,李琪,等

(84)山东省沿海地区风暴潮灾害的脆弱性分析

赵 昕 李 璐

(91)中国海水贝类出口韩国竞争力分析

董 晶, 慕永通

(99)溢油对海洋渔业产业中长期影响评价指标体系研究 贺义雄,李佳,张瑜

管理经济

(108)我国农业基建中央投资管理特点分析及农业科研机构条件建设研究 方松

[期刊基本参数] CN11-4508/F * 1983 * b * A4 * 112 * zh * P * ¥ 15.00 * 3000 * 16 * 2016-4

Chinese Fisheries Economics Vol.34 No.4 Aug. 2016

Contents

Strategic Research

(4) Study on the coping strategy of Chinese overseas fishing vessel's toward the Cape Town Agreement

YAO Jie, et al.

(10) Study on Harmony Development of Marine Fishery and Maritime Culture

SUN Ji-ting.

(17) Research on the development strategy of support services for the aquatic resources maintenance for the fishery technology extension system in the 13th plan LUO Gang.

(25) Research on development strategy of Guangxi aquaculture in 13th Five-Year

LI Jian-ming.

Policy Research

(32) On the Scope of Administrative Compensation Institution of Traditional Fishermen Maritime Right of Use Dong Jia-wei.

(37) Preliminary study on community support fisheries

LI Liang.

(42) Discuss about technology development of FRP fishing vessel industry

ZHENG Jian-li, et al.

(48) Characteristic index and connotation study of small-scale fisheries

SU Meng.

(54) SWOT analysis and countermeasure on Shanghai crab provenance industry

LIU Hua-nan, et al.

Technological Economics

(61) Influencing factors of marine industry agglomeration: an analytical framework and empirical test

JI Yu-jun, et al.

(69) The influence factor research on value the transformation and upgrade of fishery in Shandong Province by using the VAR model

SUN Lei-lei, et al.

(77) Aquaculture total benefits evaluation indexes system

JIANG Tao, et al.

(84) Analysis of vulnerability to storm surge disaster in coastal areas of Shandong

ZHAO Xin, et al.

(91) Competitiveness of China's mollusc in Korea's market

DONG Jing, et al.

(99) Study on the index system for medium and long-term impact of oil spill on the marine fishery

HE Yi-xiong, et al.

Managerial Economics

(108) Analysis of the characteristics on the central investment management of agricultural infrastructure and study on the construction of agricultural scientific research institutions in China FANG Song, et al.

Welcome Subscribing, Welcome Contributing

Edited by: the editorial department of Chinese fisheries economics Address: No.150, Qingtacun, Yongding Rd, Beijing, China, 100141 Tel: (86-010)68673942 Fax: (86-010)68676685 E-mail: cafsy@163.com.